
P r o t o k ó ł  Nr  XIX/2016 

 

z odbytej XIX sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 27 kwietnia 2016r. w sali Urzędu 

Stanu Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach od 1415do 1640. 

 
Obecnych 15 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej./ lista obecności w załączeniu 
do protokołu /. 
Ponadto w sesji udział wzięli : 
1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 
2. Skarbnik Miasta      - Pani Katarzyna Sówka 
3. Sekretarz Miasta      - Pan Marian Grajcarek 
4. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach :  - Pani Gabriela Włoch 
        - Pani Jonek Eryka 
        - Pan Wilhelm Daniel  
        - Pan Trembulak Szczepan 
        - Pani Nowak-Tracz Sabina 
        - Pani Wioletta Brunsz 
        - Pan Meryk Piotr   
    -       Pan Rachwalik Wojciech 

- Pani Mariola Janusiak  
- Pani Teresa Szynkowska 

        - Pan Giza Paweł 
        - Pan Dziedzic Bogusław 
        - Pan Gallus Erwin 
        - Pan Kałużny Józef 
5. Dyrektor MGOPS     - Pani Krystyna Wolna 
 
Porządek  o b r a d : 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany budżetu Gminy na 2016 rok  
b)  zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej  
c)  wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Jastrzygowicach  
d)  nabycia nieruchomości do zasobu Gminy Gorzów Śląski 
e)  zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie Gorzów Śląski na rok 2016 
f)  udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kluczborskiego 
g)  udzielenia pomocy finansowej Gminie Kluczbork  
h)  wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia komunalnego z Gminą Radłów  

5.  Wydanie opinii na temat oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2015  
6.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  
7.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  
8.  Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
9.  Wolne wnioski i informacje.  
10.  Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr XVIII/2015 z dnia 30.03.2016r  
11.  Zakończenie obrad. 
 
Ad1. Otwarcia XIX sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał  Przewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Artur Kajkowski – witając radnych Burmistrza Pana Artura Tomalę, 
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Skarbnika Miasta Panią Katarzynę Sówka, Sekretarz Miasta Pana Mariana Grajcarka 

dyrektorów jednostek organizacyjnych, przewodniczących osiedli i sołtysów oraz 

mieszkańców Miasta i Gminy, stwierdzając jednocześnie, że w sesji uczestniczy 15 

radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej, co stanowi kworum, przy którym może 

obradować i podejmować uchwały Rada Miejska. 

Ad2. Nie wniesiono. 

Ad3.Pan Artur Kajkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż radni 

otrzymali porządek obrad wraz z zawiadomieniem na sesję oraz projekty uchwał, 

Burmistrz Pan Artur Tomala zgłosił o wycofanie uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na 

zawarcie porozumienia komunalnego z Gmina Radłów, wyjaśniając jednocześnie, że był 

Burmistrz Radłowa i prosił o przełożenie to na następną sesję. Przewodniczący Pan Artur 

Kajkowski wprowadzenie w porządek obrad dodatkowej uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Burmistrza Gorzowa Śląskiego porządek obrad z tą zmianą został 

poddany pod głosowanie  i przyjęty przez Radę Miejską – jednogłośnie 15 głosami „za” na 

obecnych na sesji 15 radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej.  

Ad4a) Skarbnik Pani Katarzyna Sówka przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany 
budżetu Gminy na 2016 rok informując radnych o zmiany dotyczą wydatków i zwiększa się 
o 50.000 zł na linię wodociągową, 76,650zł dostaliśmy dotacji na budowę drogi w 
Zdziechowicach, 65.000 zł. na przygotowanie audytu i centralizacje Vat-u , rozbudowa 
systemu komputerowego w Urzędzie, 1.800 zł. do sołectwa Budzów na zakup traktorka, 
30.000 zł na remont Przedszkola w Skrońsku, 4800 zł. dofinansowanie do wymiany dzieci 
z Landsberga, 10.000 dofinansowanie do samochodu dla Braci Szkolnych w Uszycach, 
1.500 zł. na remonty placów zabaw po przeglądach, 5.000 zł dotacja dla Biblioteki 
Powiatowej. 
Po wprowadzonych zmianach budżet gminy wynosi dochody 23.254.175,08 zł. Przychody 
1.540.445,53 zł. natomiast wydatki 24.194.620,61 zł. Rozchody 600.000 zł.  
 
Przewodnicząca Oświaty i Ochrony Zdrowia ,Przewodniczący Komisji Gospodarki 
Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący  Komisji ds. Budżetu, Finansów i 
Działalności Gospodarczej odczytali pozytywną opinię z posiedzenia Komisji Stałych Rady 
Miejskiej w Gorzowie Śl. 
/ załącznik do protokołu/. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XIX/ 129/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 27 kwietnia 2016 r. w 
sprawie: zmiany budżetu Gminy na 2016 rok została podjęta przez Radę Miejską – 14 
głosami „za” 1 głosy „wstrzymujący” na obecnych na sesji 15 Radnych, na 15 osobowy 
skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie  stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad4b) Skarbnik Pani Katarzyna Sówka przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej informując radnych ,że w 

związku ze zmianą kwot dotacji celowych, wprowadzeniu ponadplanowych dochodów oraz 

zmniejszeniu subwencji oświatowej w kwocie 61.326,00 zł., została wprowadzona dotacja 

w związku z programem „500+” w kwocie 2.824.052,00 analogicznie w latach kolejnych 

również uległ zmianie plan dochodów bieżących. W związku z przyznaniem dotacji w 

kwocie 76.650,00 z Budżetu Województwa Opolskiego z przeznaczeniem na realizację 

przebudowy drogi Dojazdowej do gruntów rolnych w Zdziechowicach. Po zmianach 
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dochody ogółem wynoszą 23.254.175,08 zł, w tym dochody bieżące 22.100.545,08 zł oraz 

dochody majątkowe 1.153.630,00 zł . Dokonano zmian wydatków bieżących w związku z 

wprowadzonymi  w/w zmianami dochodów, rozdysponowaniem wolnych środków. 

Dokonano zwiększenia wydatków majątkowych w związku z wprowadzonym nowych 

zadań inwestycyjnych, m.in.: „Przebudowa drogi dojazdowej do gruntów rolnych w 

Zdziechowicach” w kwocie 273.055,00 zł; „Rozbudowa sieci wodociągowej na terenie 

Gminy Gorzów Śl.” w kwocie 50.000,00 zł; pomoc finansowa dla Powiatu Kluczborskiego 

na wykonanie zadania „Przebudowa drogi powiatowej Przybkowice- Budzów” 35.000,00 

„Rozbudowa sieci komputerowej w Urzędzie” 15.000,00 ; „Wykonanie centralnego 

ogrzewania w Przedszkolu Publicznym w Skrońsku” Zwiększono przychody  w § 950 – 

„Wolne środki „ o kwotę 270.185,53 zł. Po zmianach plan przychodów wynosi 

1.540.445,53 zł. 

W załączniku nr 2 – w  wykazie przedsięwzięć  do wieloletniej prognozy finansowej nie 
dokonano zmian. 
 
Przewodnicząca Oświaty i Ochrony Zdrowia ,Przewodniczący Komisji Gospodarki 

Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący  Komisji ds. Budżetu, Finansów i 

Działalności Gospodarczej odczytali pozytywną opinię z posiedzenia Komisji Stałych Rady 

Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr XIX/130/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 27 kwietnia 2016 r. w 

sprawie: zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej została 

podjęta przez Radę Miejską – 14 głosami „za” 1 głosy „wstrzymujący” na obecnych na 

sesji 15 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinie  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4c) Pan Artur Tomala –Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Jastrzygowicach informując Radnych, że 

chodzi o nieruchomość przejętą w latach 90 i miała być pod przepompownie wtedy 

właścicielka pomyliła działki i okazuje się , że przepompownia stoi na sąsiedniej działce 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Przewodniczący  

Komisji ds. Budżetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywną opinię z 

posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag.  

Uchwała Nr XIX/131/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 27 kwietnia 2016r. w  

sprawie: : wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Jastrzygowicach 

została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 15 głosami „za” na obecnych na sesji 

15 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4d) Pan Artur Tomala –Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: nabycia 

nieruchomości do zasobu Gminy Gorzów Śląski 
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Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Przewodniczący  

Komisji ds. Budżetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywną opinię z 

posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag.  

Uchwała Nr XIX/132/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 27 kwietnia 2016r. w  

sprawie: nabycia nieruchomości do zasobu Gminy Gorzów Śląski została podjęta przez 

Radę Miejską – jednogłośnie 15 głosami „za” na obecnych na sesji 15 Radnych, na 15 

osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4e) Pani Joanna Erd Pełnomocnik Burmistrza przedstawiła projekt uchwały w sprawie: 

zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie Gorzów Śląski na rok 2016 

Przewodnicząca Oświaty  i Ochrony Zdrowia , Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, 

Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywną opinię z posiedzenia Komisji 

Stałych Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr XIX/133/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 27 kwietnia 2016 r. w 

sprawie: zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie Gorzów Śląski na rok 

2016 została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 15 głosami „za” na obecnych na 

sesji 15 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinie  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4f) Pan Artur Tomala –Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Kluczborskiego informując Radnych, że chodzi o zrobienie 

tak zwanych mijanek na drodze Powiatowej Przybkowice-Budzów  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska Przewodniczący  

Komisji ds. Budżetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywną opinię z 

posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag.  

Uchwała Nr XIX/134/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 27 kwietnia 2016r. w  

sprawie: udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kluczborskiego  została podjęta przez 

Radę Miejską – jednogłośnie 15 głosami „za” na obecnych na sesji 15 Radnych, na 15 

osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokołu sesji. 
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Ad4g) Pan Artur Tomala –Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Kluczbork informując Radnych, że chodzi o Wyścig Kolarski 

Juniorów  

Przewodnicząca Oświaty  i Ochrony Zdrowia Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, 

Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywną opinię z posiedzenia Komisji 

Stałych Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag.  

Uchwała Nr XIX/135/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 27 kwietnia 2016r. w  

sprawie: udzielenia pomocy finansowej Gminie Kluczbork została podjęta przez Radę 

Miejską – jednogłośnie 15 głosami „za” na obecnych na sesji 15 Radnych, na 15 osobowy 

skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Przerwa 1450 do 1505. 

Ad4h) Pan Artur Kajkowski –Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w 

sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Gorzowa Śląskiego  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w 

sprawie skargi. 

Pani Drewniok poinformowała , że jest zainteresowana kupnem tego co zajmuje. 

Radny Pan Marek Jurczok poinformował, że sytuacja była inna jak miejsce w którym teraz 

znajduje się świetlica wiejska była pustostanem i była podjęta uchwała w sprawie 

sprzedaży.  

Przewodniczący Pan Artur Kajkowski poinformował, że nic nie stoi na przeszkodzie , żeby 

Pani Drewniok tam mieszkała.  

Pani Drewniok poinformowała, że w piśmie mówi się o wspólnocie mieszkaniowej, a ja 

mam osobne wejście.    

Burmistrz poinformował, ze w piśmie z 2012 roku było pisane o przeniesieniu Pani do 

innego lokalu i Pan Nowak był zainteresowany kupnem całości. W uchwale w sprawie 

wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy i zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład tego zasobu i figurowało i figuruje do 

sprzedaży jeżeli oddaliśmy świetlice mieszkańcom musiała by powstać teraz wspólnota 

mieszkaniowa . Dlaczego Pani Drewniok nie chce uregulować swojej współwłasności . 

Kiedy Przewodniczącym został Pan Meryk i zobowiązał się do przywrócenia świetlicy, 

uznaliśmy, że ten budynek pozostanie komunalny. 

Radny Pan Robert Malecha poinformował, że jak nie było świetlicy to chcieliśmy ten 

budynek sprzedać.  

Pan Jacek Konowalczuk –adwokat wyjaśnił, że jeżeli sprawa jest nieuregulowana to są 

czynności deklaracyjne, my wcale nie musimy sprzedawać danego lokalu. 

Radny Pan Robert Malecha poinformował, że Pani nikt nie wyrzuca z mieszkania. 

Pani Drewniok poinformowała, że ja by kupiła to mieszkanie to bym zrobiła remont. 
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Burmistrz poinformował, że Pani było zaproponowane mieszkanie wielokrotnie i za 

każdym razem była odmowa. 

Radna Pani Klaudia Froncek poinformowała, że my mamy się zająć skargą czy ona jest 

zasadna czy bezzasadna , a nie mieszkaniem. 

Radny Pan Józef Ostrzecha zaproponował, żeby zostawić to na osobną Komisję. 

Pani Drewniok zapytała kiedy będzie doprowadzona woda, bo ona musi nosić w 

wiaderkach. 

Przewodniczący Osiedla Pan Meryk zaproponował, żeby zrobić remont. 

Pani Drewniok poinformowała, że pismo o wymianę okien złożyła 8 lat temu do ZUK-u. 

Radny Pan Robert Malecha poinformował, że od stanu technicznego jest ZUK. 

Sołtys Gołej poinformowała, że to co zrobił ZUK lepiej nie mówić bo nie chcę nikogo 

obrażać.  

Uchwała Nr XIX/136/2016 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 27 kwietnia 2016r. w  

sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Gorzowa Śląskiego została podjęta 

przez Radę Miejską – 11 głosami „za” 1 głos „przeciw” 3 głosy „wstrzymujące” na 

obecnych na sesji 15 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu sesji. 

Ad5) Pani Krystyna Wolna –Dyrektor MGOPS przedstawiła ocenę zasobów pomocy 

społecznej za rok 2015. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag.  

Ocena została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 15 głosami „za” na obecnych 

na sesji 15 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Ocena i opinia stanowią załącznik do protokołu sesji. 

 

Ad5 . Pan Artur Kajkowski -Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o pismach 

puszczonych do zapoznania. 

Ad6. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach i 
podjętych decyzjach w okresie międzysesyjnym /załącznik do protokołu/. 
Radny Pan Marek Jurczok zapytał jaka jest oszczędność przy firmie Brokerskiej? 
Burmistrz Pan Artur Tomala wyjaśnił, że jest to około 20%. 
Radny Pan Piotr Pawełczy zapytał czego dotyczy ubezpieczenie? 
Burmistrz Pan Artur Tomala wyjaśnił, że dotyczy całego mienia. 
Radny Pan Marek Jurczok zapytał o finansowanie samochodu OSP? 
Burmistrz Pan Artur Tomala wyjaśnił, że się przygotowują na zbieranie pieniędzy i mają 
różne pomysły. 
Burmistrz Pan Artur Tomala poinformował, że ma do rozpatrzenia pismo gdzie jest 
podpisanych dwóch mieszkańców w sprawie organizacji ruchu w Uszycach i ograniczenia 
tonażu . 
Radna Pani Regina Szirch poinformowała, że tam jest młyn, SHR i płaca podatki do 
Gminy dlaczego ma być ograniczenie tonażu. 
Burmistrz Pan Artur Tomala poinformował, żeby zrobić posiedzenie komisji wyjazdowe i 
wtedy zdecydować. 
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Ad7. Brak  

Ad8. Pani Artur Kajkowski Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o wycinkę drzew na 

drodze Powiatowej w kierunku Pawłowic łuku drogi Nr drzew 124, 125,126 które stanowią 

zagrożenie w ruchu drogowym. 

Ad9. Protokół Nr XVIII/2016 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30-03-2016r 

został przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Radę Miejską (13 głosami „za” na 

obecnych na sesji 13 radnych , na 15 osobowy skład Rady Miejskiej)  do wglądu w biurze 

Rady Miejskiej .  

Nie wniesiono do protokołu uwag. 

Ad10. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Artur Kajkowski stwierdził, że wyczerpany 

został porządek obrad, dziękując za udział w obradach zamykając XIX sesję Rady 

Miejskiej.  

Protokółowała        Przewodniczył 

M. Zoremba                   Artur Kajkowski  

 


